
Bestyrelsesmøde den 3. januar 2024, kl. 18.30 

Deltagere: Søren, Benny, Louise, Mette og Laila 

Fraværende: Malene, Marianne og Agnete 

1. Referat fra mødet den 20. november 2023 

Er tidligere godkendt. 

2. Nyt fra Mette 

Indhente pris for supplerende toplag til bunden i ridehuset – betales af fonden 

Victoria Holst bliver foreløbig de næste 6 måneder og skifter så til rideskolemanagerelev. 

Maskinen som fik ny motor kører rigtig fint. Der er lånt penge af fonden, som afdrages med 
5.000 kr. om måneden De tidligere problemer skyldes måske - delvis mangen på 
vedligehold. Der indgåes derfor en aftale om, at maskinen fremadrettet automatisk bliver 
vedligeholdt. 

Vi mangler greb, koste og nye trillebøre, som nu vil blive indkøbt.  

Dieseltanken er nu tom og skal muligvis skiftes ud. Forinden beslutning tages vil diesel 
blive købt på tanken i 10 liters dunke, så vi ved hvor mange liter, der bruges pr. uge/ måned. 
Tidligere forbrug lå på ca. 23 liter pr. uge. Ny tank koster ca. 12.000 kr., dertil kommer 
afskaffelse af den gamle. 

Vandingsanlægget driller.  

Der har været flere oversvømmelser dels i ridehus, men især gentagne gange i 
rideskolestalden. Der kan på den baggrund være risiko for skimmelsvamp på taget. Der vil 
blive set på dette til sommer, hvorefter det løbende skal holdes rent. 

3. Nyt fra formanden 

EU tilskud til vores folde beror på forlængelse af perioden for vores lejeaftale vedrørende 
folde med naboen. For at søge tilskud skal vi have kontrakt på leje af folde for hele 
kalenderåret 2024 og ikke kun til august 2024.  Søren tager sig af dette. 



4. Nyt fra kassereren 

Der skal ske en drøftelse af - og fordeling af ansvarsopgaver. Der skal også ses på alle de 
opgaver, som Mette pt. tager sig af.  

Det reviderede Regnskab for 2023 og budget for 2024 skal jf. vedtægternes pkt. 7, 2. afsnit 
foreligge senest 8 dage før generalforsamlingens afholdelse.  

5. Nyt fra næstformanden 

Da Malene primært tager sig af forhold omkring rideskolen, og kun i begrænset omfang har 
mulighed for at deltage aktivt i bestyrelsesarbejdet, vil der blive en ledig post til bestyrelsen. 
Dette må meget gerne være en der kan give en hånd med, når der opstår tekniske eller 
materielle problemer, som personalet skal have hjælp til at løse udefra 

I forlængelse af vores snak om, at undervisere skal betale halv ridehuskort, blev det besluttet 
at vi tager det op til fornyet drøftelse, herunder i hvilket omfang der ønskes undervisere 
udefra. 

Springning vil fremover være tilladt om søndagen fra stalden åbner og til kl. 12. 

Der skal laves nyt opslag om pris og betaling for brug af ridehuse og ridebaner, som derefter 
skal sættes op i ridehuset. 

6. Nyt vedrørende elevskolen 

Salim bliver ikke rideskoleegnet – kan måske lejes ud og derefter sælges, Faretina sættes til 
salg. Plan om at købe en vallak på 9 år, som kan indgå i handlen med salget af Chilli. 

Mette ser efter nye skoleheste og afventer salg og pris for Faretina. 

7. Nyt fra stævneudvalg 

Opsamling af klatter skal også ske på vejen til og fra ridehusene.  

8. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

EU- tilskud til folde?  

9. Nyt fra fonden 

10. Nyt fra oldboys 

Intet nyt vedrørende pkt. 9 og 10, da Agnete ikke var til stede 

11. Nyt fra sekretæren 



Laila ser på vedtægterne og laver dagsorden til den ordinære generalforsamling, som 
afholdes i rytterstuen torsdag den 29. februar 2024, kl. 19.00 med TOP 3 kl. 18.30 

Malene har overtaget Top3 

Laila ser på Mettes kontrakt. 

12. Evt.


